

# Dokumen Meja Terkawal SENARAI KUANTITI

KERJA-KERJA MEMBAIKI 1 UNIT MESIN INCINERATOR DI BANGUNAN KREMATORIUM MBSJ BATU 14, PUCHONG, SELANGOR DARUL EHSAN.

NO FAIL : MBSJ.KUB.400-5/7/585

BIL	HURAIAN KERJA	JUMLAH ( RM )
	<p><b><u>KEHENDAK PERMULAAN DAN SYARAT-SYARAT AM</u></b></p> <p><b>Menyediakan perkara-perkara berikut :</b></p> <p><b>Insurans</b></p> <p>A <b>Perlindungan Takaful / Perlindungan Insurans</b> Polisi Takaful / Insurans Tanggungan Awam (iaitu Insurans / Takaful terhadap bencana kepada orang-orang dan kerosakan harta benda)</p> <p>B Polisi Takaful/Insurans Kerja</p> <p>C Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja (PERKESO) ** Petender adalah digalakkan untuk mengambil pelan perlindungan Takaful berbanding pelan Perlindungan Insurans.</p> <p><b>Papan Tanda Projek</b></p> <p>D Menyediakan satu (1) unit papan tanda Notis kerja / projek mengikut spesifikasi yang mengandungi logo MBSJ, nama projek, nama Pegawai Penguasa, nama wakil Pegawai Penguasa, nama kontraktor, tarikh milik tapak dan tarikh siap kerja serta lain-lain kerja yang berkaitan dan hendaklah dipasang sebelum projek berjalan hingga siap projek termasuk membuka dan membawa keluar dari tapak.</p> <p><b>Jadual Perancangan Kerja</b></p> <p>E Menyediakan Jadual Perancangan Kerja (<i>Work Programme</i>) sebelum memulakan kerja di tapak bagi memantau dan mengenalpasti status kemajuan kerja di tapak dari semasa ke semasa termasuk laporan bergambar sebelum, sedang dan selepas kerja dijalankan di tapak.</p> <p><b>Laporan Bergambar</b></p> <p>F Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan selepas kerja dijalankan di tapak. Penyediaan tuntutan bayaran lengkap dengan gambar sebelum, semasa dan selepas siap kerja dan dijilidkan, diserahkan semasa membuat tuntutan pembayaran lengkap dengan inbois, borang <i>taking off</i>, pelan lokasi kerja, gambar kerja beserta tarikh dan dijilidkan kemas.</p>	
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM)</b>		

**KERJA-KERJA MEMBAIKI 1 UNIT MESIN INCINERATOR DI BANGUNAN KREMATORIUM MBSJ BATU LIMA, PUCHONG, SELANGOR DARUL EHSAN.**

**NO FAIL : MBSJ.KUB.400-5/7/585**

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR ( RM )	JUMLAH ( RM )
	<b><u>KERJA-KERJA INCINERATOR</u></b>				
A	Kerja-kerja membuka sistem pendawaian serta alat-alat pada mesin <i>cremator</i> seperti <i>burner, blower, thermocouple</i> dan barang-barang yang berkaitan sebelum kerja pembaikan dimulakan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
B	Kerja-kerja mengimpal serta membuka penutup besi bahagian bumbung <i>cremator</i> untuk membuka keseluruhan batu-batu jenis ( <i>fire brick</i> ) <i>cremator</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
C	Kerja-kerja membuka keseluruhan <i>ceramic wool</i> dan batu-batu jenis ( <i>fire brick</i> ) yang telah rosak di dalam <i>main burner</i> dan <i>after burner</i> dalam mesin <i>cremator</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
D	Kerja-kerja membuka keseluruhan batu <i>fire cement (midcast 1600 deg C)</i> untuk pembersihan pada ruang pembakaran mayat <i>main burner chamber</i> dan <i>after burner chamber</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
E	Kerja-kerja membekal dan memasang ( <i>first layer wall</i> ) dengan menggunakan <i>rock wool</i> dan <i>ceramic wool</i> pada bahagian dalam dinding dan rangka bahagian dalam mesin <i>cremator</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
F	Kerja-kerja membaiki, mengimpal dan memasang paip angin yang telah reput serta menukar paip angin di bahagian dalam dinding batu-batu ( <i>fire brick</i> ) pada <i>main chamber</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
G	Kerja-kerja membekal, membina serta memasang ( <i>casting</i> ) bumbung dengan menggunakan <i>fire cement (midcast 1600 deg C)</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM)</b>					

KERJA-KERJA MEMBAIKI 1 UNIT MESIN INCINERATOR DI BANGUNAN KREMATORIUM MBSJ BATU LIMA, PUCHONG, SELANGOR DARUL EHSAN.

NO FAIL : MBSJ.KUB.400-5/7/585

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR ( RM )	JUMLAH ( RM )
	<b><u>KERJA-KERJA INCINERATOR (Sambungan)</u></b>				
A	Kerja-kerja membekal, membina serta memasang tiang ( <i>beam</i> ) dengan menggunakan <i>fine cement (midcast 1600 deg C)</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
B	Kerja-kerja membekal dan memasang bumbung <i>cremator</i> yang baru (bumbung yang telah dibina siap) ( <i>midcast 1600 deg C</i> ) pada <i>cremator</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
C	Kerja-kerja membekal dan memasang batu ( <i>fire brick SK36 1600 deg C</i> ) untuk membuat dinding ( <i>final layer</i> ) di <i>main burner chamber</i> dan <i>after burner chamber</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
D	Kerja-kerja memasang lantai dengan menggunakan <i>fire cement midcast 1600 deg C</i> mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
E	Kerja-kerja memasang semula penutup besi atas bumbung <i>cremator</i> dan memasang semula <i>chimney</i> seperti sedia ada mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
F	Kerja-kerja memasang semula <i>burner, blower, thermocouple</i> , sistem pendawaian dan barang-barang yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
G	Melaksanakan pengujian dan mentauliah ke atas sistem, menyelia dan menghantar keputusan ujian serta lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
H	Kekemasan akhir di tapak termasuk pembersihan sisa binaan / kerja dan pembaikan struktur yang rosak akibat kerja pembaikan sehingga memuaskan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	BORONG	-	-	
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM)</b>					